
Zápis ze schůzky výkonné rady MAS Vyhlídky z.s. konané dne 30.11.2017  

-------------------------------------------------------------------------------------------------  
Přítomni: Dle prezenční listiny, je konstatováno, že veřejný sektor ani žádná ze zájmových 

skupin nepředstavuje více než 49% hlasovacích práv.  

Zahájeno v 16:00 hodin  

Výkonná rada 

- schválení výzev OPZam 

- doporučení k realokaci prostředků 

                                                                          

   

Podání výzev 

Vedoucí pracovník pro realizaci SCLLD informuje výkonnou radu, že bude vyhlášeno 1. 

kolo výzev v rámci OPZam a to tyto 3 výzvy: 

Podpora inovativních forem zaměstnávání 

Prorodinná opatření 

Podpora poskytování vybraných sociálních služeb v souladu se zákonem č. 108 z roku 

2006 Sb. a dalších programů a činností v oblasti sociálního začleňování 

Členové výkonné rady byly seznámeni s obsahem výzev, který jim byl předběžně zaslán 

k prostudování. 

 Usnesení: VR schvaluje předložené výzvy pro uvedené programy a opatření, která budou 

vyhlášena v rámci 1. kola výzev MAS Vyhlídky a dále VR pověřuje vedoucího pracovníka 

SCLLD či jím pověřené osoby k finálním úpravám výzev k vyhlášení dle požadavků 

řídících orgánů, aniž by o jejich schválení muselo být opětovně hlasováno /schváleno 

všemi hlasy/. 

Realokace prostředků 

        V průběhu pořádaných informačních akcí vyšlo najevo, že někteří žadatelé z území MAS       

        řešili situaci ohledně základních škol z dotačních titulů MŠMT či výzev ITI. Bylo  

        shledáno, že žadatelé v území pro opatření 1.1.1. Dostupná a kvalitní předškolní výchova   

         nárokují podstatně vyšší částku, než která je alokována. Oproti tomu u opatření 1.1.2.    

         Kvalitní základní vzdělávání je možné, že by alokace nebyla vyčerpána. 

        Usnesení: VR doporučuje prověřit a podat žádost o změnu Strategie Dobré Vyhlídky 2020  

        mezi opatřeními Dostupná a kvalitní předškolní výchova a Kvalitní základní vzdělávání        

        tak, aby byl uspokojen co nejvyšší počet žadatelů a nezůstala nevyčerpaná alokace. 

 

 

Usnesení a záznam o hlasování je uveden u jednotlivých bodů programu. 

Skončeno v 16:50 hod. 

 

Zapsala M.Pánková  

                                                                    

                                                                             Anneliese Beníšková,v.r. 

                                                                               Předsedsedkyně spolku 


